

带来无限能量*

您的礼遇，更多精彩

More power to you

YOUR BENEFITS, SUPERCHARGED

适用条款:

1. 仅适用于有效的SPG持卡人
2. 儿童免费用餐仅限指定儿童菜单
3. 儿童免费用餐仅限于瑶池西餐厅，白云中餐厅以及亚洲香料园餐厅
4. 不适用于客房送餐以及沙滩吧和宴会使用
5. 一份免费的儿童餐不可以与其他大人或是儿童分食
6. 儿童须至少在一位成人SPG会员陪同且该成人也在同一餐厅同桌就餐，账单也须有该SPG会员的签字
7. 每份儿童餐只限提供三道菜品
8. 不提供外带服务
9. 此优惠可适用于所有自助餐包括早餐自助
10. 此优惠同时适用于住店及非住店的SPG客人
11. 酒店拥有最终解释权

Terms & Conditions:

1. Eligible to children of valid SPG card holders only
2. Special Children menus are available for this benefit
3. Special Children menus are available at Lotus Café, Baiyun Chinese Restaurant and Spice Garden
4. Offer is not applicable for In-Room Dining/Beach Bar and Banquet functions
5. The Child meal is not to be shared with other children and/or adults
6. Child must be accompanied by a valid SPG adult member, dining in the same venue.
Check must be signed by the same accompanying adult
7. Limited number of three (3) courses per meal per child
8. No take-away orders permitted
9. Benefit applies to all buffets
10. Dining privilege applies to all SPG Card holders' children include non in-house guest
11. Hotel reserves the right to amend without prior notice

咨询及预订电话: 0898 8855 8855

For more information or reservations, please contact: 0898 8855 8855

喜达屋海南酒店*
SPG会员尊享

儿童餐饮全免计划

Starwood Hainan
SPG Exclusive Offer
Kids eat for FREE!

2012年3月1日起，所有SPG会员在喜达屋海南旗下酒店的指定餐饮消费点，将可参与10岁以下儿童餐饮消费全免活动。

From March 1st, 2012, children (below 10 years old) of SPG guests will be eligible to dine FREE in selected dining venues in all Starwood Hainan Hotels.

